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Chci odpovídat jako:

16 odpovědí

Pohlaví

20 odpovědí

Dotazník pro sběr námětů pro tvorbu
Strategie komunitně vedeného místního
rozvoje MAS Vltava, z.s. na období 2021 -
2027
20 odpovědí

Publikovat analýzu

Občan (fyzická osoba
nepodnikající)
Zemědělec
Podnikatel
Veřejná správa (obec, SMO
Vltava)
Příspěvková organizace či
organizace zřizovaná veř.
správou (školy, infocentra,...)
Nezisková organizace
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Muž50%

50%
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Věk

20 odpovědí

Bydliště/místo působnosti (právnické osoby, v případě více míst uveďte
převažující místo)

20 odpovědí

Ohodnoťte, prosím, Vaše priority ohledně významu (vysoký, střední, nízký,
nulový) v následujících oblastech, jejichž rozvoj v budoucnu považujete za
důležitý: 1 - vysoký význam, 2 - střední význam, 3 - nízký význam, 4 - nulový
význam

0 - 20
21 - 35
36 - 50
51 - 65
66 a více

20%

20%

55%

Bečice
Čenkov u Bechyně
Dobšice
Dolní Bukovsko
Dražíč
Hartmanice
Horní Kněžeklady
Hosty

1/2

10%
40%

35%
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ROZVOJ PRŮMYSLOVÉHO PODNIKÁNÍ A SLUŽEB (podpora zavádění
nových technologií, podpora modernizace podniků). Označte, případně
doplňte vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně významu (vysoký - 1,
střední - 2, nízký - 3, nulový význam - 4)

20 odpovědí

Vlastní komentář: ROZVOJ PRŮMYSLOVÉHO PODNIKÁNÍ A SLUŽEB

4 odpovědi

Toto bylo prioritou v minulých letech a snad již to průmyslová zóna dostatečně vyřešila

S rozvojem služeb přijdou i další turisté a s rozvojem průmyslu noví uchazeči o
práci.zvojem podnikání je spojeno přistěhování se nových obyvatel do regionu

Oproti jiným regionům je tato oblast v Týně nad Vltavou a okolí hodně rozvinutá.

Stroje pro malé provozovny / modernizace /
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ROZVOJ ZEMĚDĚLSTVÍ, LESNICTVÍ, RYBNÍKÁŘSTVÍ, VČELAŘSTVÍ
(modernizace podniků, nové technologie) Označte, případně doplňte
vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně významu (vysoký - 1, střední -
2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: ROZVOJ ZEMĚDĚLSTVÍ, LESNICTVÍ, RYBNÍKÁŘSTVÍ,
VČELAŘSTVÍ

6 odpovědí

Toto je jedna z dlouhodobě preferovaných priorit, proto dávám nízký význam.

To vše je spojeno s novými obyvateli, lákadlem pro turisty a zdroj pracovních příležitostí

jsme primárně zemědělská oblast víc než průmyslová

Celorepublikově je nutné vytvářet tlak na podporu tohoto sektoru.

Myslím, že je nutná obnova lesů po kůrovci za účelem zachovaní rázu místní krajiny. Také
by bylo hezké obnovit staré úly, kterých je v okolí Týna mnoho.

Technologie, prodejny
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ROZVOJ CESTOVNÍHO RUCHU (podpora přílivu turistů do mikroregionu,
cykloturistika, hipoturistika - koně, rozvoj CR na Vltavě, pěší turistika)
Označte, případně doplňte vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně
významu (vysoký - 1, střední - 2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: ROZVOJ CESTOVNÍHO RUCHU

6 odpovědí

I do rozvoje cestovního ruchu se zde dlouhodobě investuje.

Čisté prostředí našeho regionu, rybníky, řeky, to vše je prostor pro turistiku

Např. Vyřešit nábřeží - zázemí pro lodě (sprchy, WC apod)

turistika, cyklturistika

V určitých oblastech specifických pro Týn nad Vltavou (kultivace okolí řeky i provozu na
řece) je podpora žádoucí.

Propojování, drobné úpravy na provozovnách pro cestovní ruch
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VZDĚLÁVÁNÍ (podpora vzdělávání dětí, zaměstnanců a zaměstnavatelů,
vzdělávání seniorů) Označte, případně doplňte vlastním komentářem, Vaši
prioritu ohledně významu (vysoký - 1, střední - 2, nízký - 3, nulový význam -
4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: VZDĚLÁVÁNÍ

5 odpovědí

Vlastní komentář: VZDĚLÁVÁNÍ - toto je jedna z priorit, kterou je třeba se zabývat

Kvalitní školství vychovává odborníky, kteří se budou do regionu vracet

zaměřit se i na vzdělávání seniorů, zejména na téma jak rozpoznat hoax, jak třídit
informace, informace o zdravém životním stylu...obecně vzdělávání seniorů

Vzdělávání je nutné pro celkovou kultivaci společnosti (aktivní by mělo být především
MCKV, ale i další organizace a spolky).

Doplňkové vzdělávání , kurzy
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SOCIÁLNÍ SLUŽBY A INFRASTRUKTURA (podpora sociálního začleňování
ohrožených osob, nízkoprahová centra, centra prevence, chráněné dílny
aj.) Označte, případně doplňte vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně
významu (vysoký - 1, střední - 2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: SOCIÁLNÍ SLUŽBY A INFRASTRUKTURA

7 odpovědí

Zásadní priorita, vzhledem ke stárnutí populace vltavotýnska.

Chráněné dílny ano, začlenění ohrožených osob, hlavně nabídka pracovních příležitostí

Tato oblast funguje relativně dobře, pokud se podaří postavit nový DPS, situace se ještě
zlepší.

Vzhledem k tomu ,že jsme městys chtěla bych aby se samospráva pomáhala při
umisťování seniorů do domova seniorů v nejbližším okolí,větší pravomoci/není zde
domov důchodců/je to problém.

Priorita pro město, rozhodně neprivatizovat

Myslím, že nynější situace se vyvíjí velmi slibně.

Podpora služeb nedefinovaných v zákoně, dofinancování SS
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ZÁKLADNÍ TECHNICKÁ INFRASTRUKTURA (vodovody, kanalizace, ČOV,
rozvoj silniční sítě a chodníků) Označte, případně doplňte vlastním
komentářem, Vaši prioritu ohledně významu (vysoký - 1, střední - 2, nízký -
3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: ZÁKLADNÍ TECHNICKÁ INFRASTRUKTURA

5 odpovědí

Údržba a oprava chodníků, obnova mobiliáře především na Hlineckém sídlišti je
naprostou prioritou

Pokračovat ve výstavbě vodovodu do obcí, kde ještě není

Údržba komunikací a sítí by měla být samozřejmostí.

Důraznýž zákaz parkování aut u domů/zasahují do chodníků-nedá se projít i když jste
upozorňovali na toto stále problém přetrvává,nic se neděje je třeba pokutovat,vydat
místní vyhlášku.

ČOV malé domovní
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INFRASTRUKTURA CESTOVNÍHO RUCHU (výstavba a napojení cyklostezek,
hipostezek - jízda na koních, pěších stezek, křížových cest, stezek v
korunách stromů, infrastruktura pro říčíní dopravu, golfová hřiště, paintball,
hotelová zařízení, zařízení v agroturistice aj.) Označte, případně doplňte
vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně významu (vysoký - 1, střední -
2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: INFRASTRUKTURA CESTOVNÍHO RUCHU

5 odpovědí

I toto je priorita, kterou se městu daří úspěšně řešit.

Udržovat stávající stezky, další cyklostezky + servis pro cyklisty (i půjčovny kol apod),
podobně pro říční dopravu (mola, možnost noclehu apod)

Nepociťuji zásadní deficit cest, co se týče ubytování a restaurací, chybí vyšší standard; na
golf apod. lze dojíždět jinam. Jak již bylo výše uvedeno - soustředit se na řeku (a sporty s
ní spojené, včetně cyklistiky podél).

Vyžití v Týně nad Vltavou je dostatečné - stačí udržovat

Vodní cesty, cyklostezky, NNO muzea
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INFRASTRUKTURA PRO OBČANY (hřiště pro děti, sportovní areály, plavecké
areály, předškolní zařízení, školy a školky, vzdělávací instituce, kulturní a
společenská zařízení, zdravotnická zařízení, veřejná prostranství, památky
aj.) Označte, případně doplňte vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně
významu (vysoký - 1, střední - 2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: INFRASTRUKTURA PRO OBČANY

6 odpovědí

Tato věc má zásadní prioritu, především na Hlineckém sídlišti. Psí hřiště. Místa pro
pobyt venku (lavičky, možnost sousedského scházení, grilování, společné akce atd),
úprava veřejných prostor k příjemnému trávení času pro místní obyvatele, aktivní prvky
atd.

Sportovišť a hřišť není nikdy dost....

Větší péči by si zasloužila veřejná prostranství (nemyslím tím řešení vegetace a
okrašlování - to probíhá na úrovni), ale celková koncepce (urbanisticko-
architektonická). A také by bylo vhodné definovat hodnotné stavby (nemusí se jednat
pouze o památky) a bojovat za jejich kvalitní rekonstrukce.

Jsme městys a není tu žádná restaurace kde by se vařilo a mohli lidé posedět.Není tu
žádné koupaliště,myslím že požární nádrž by se dala alespoň přes sezonu upravit na
koupaliště,stále výmluva na něco,přitom by stačilo tak málo./cedule zákaz psů,pár
bezpečnostních úprav/vydání místní vyhlášky kde by byly upraveny podmínky,možnost
čerpání dotace/třeba na plavčíka a další potřeby/.Dlouhodobě se ozývají místní i
turisté,že to zde chybí.Nic se neděje,nebyla by to tak velká investice a výmluva ,že mají
lidé bazeny není adekvátní.Cítím to jako nezájem samosprávy to řešit.Přírodní voda je
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ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ (odpadové hospodářství, ochrana vod a krajiny, fauny
a flory, biodiverzita, podpora investic do úspor energie) Označte, případně
doplňte vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně významu (vysoký - 1,
střední - 2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ

3 odpovědi

Odpadové hospodářství - není přiliš spolehlivé vyvážení kontejnerů na tříděný odpad. Na
jednu stranu lidé poctivě třídí, na druhou stranu, kontejnery jsou téměř permanentně
zaplněné, takže hyzdí jejich veřejná prostranství, místa pod okny a u chodníků. Vyřešit to
systematicky.

Téma úspor energie, udržitelnosti, modrozelené-infrastruktury, boje proti klimatickým
změnám atd. - by bylo dobré konečně v Týně otevřít.

Stromy aleje, tůně, třídění odpadů cirkulární ekonomika
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PORADENSTVÍ (podpora poradenství pro zemědělce, podnikatele,
vzdělávací instituce, veřejnou správu, neziskové organizace) Označte,
případně doplňte vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně významu
(vysoký - 1, střední - 2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: PORADENSTVÍ

2 odpovědi

Nejsem schopna odpovědět, tento sektor nesleduji, mám pocit, že si všichni jaksi poradí
sami:-)

Rozvoj výzkumu, poradenství doprovázení podniků
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PARTNERSTVÍ A SÍTĚ (podpora spolupráce mezi soukromým a veřejným
sektorem, vytváření nových forem spolupráce, např. podniky - školy,
podniky - neziskové organizace, podniky - vysoké školy, klastry, spolupráce
s veřejnou správou apod., podpora sítí pro podnikatele, zemědělce, veřejné
správy, neziskových organizací, podpora mezinárodní spolupráce)
Označte, případně doplňte vlastním komentářem, Vaši prioritu ohledně
významu (vysoký - 1, střední - 2, nízký - 3, nulový význam - 4).

20 odpovědí

Vlastní komentář: PARTNERSTVÍ A SÍTĚ

3 odpovědi

Možná by bylo možné prohlubovat spolupráci mezi podniky a školami...

Dobrá spolupráce s okolními osadami.

Společné projekty učit spolupracovat

V další části prosím popište, co považujete za silné a slabé stránky
Vltavotýnska, jeho příležitosti a ohrožení?
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CO POVAŽUJETE ZA SILNOU STRÁNKU VLTAVOTÝNSKA? (v oblasti podnikání,
vzdělávání, infrastruktury, životního prostředí, kultury, cestovního ruchu,
občanských iniciativ, veřejné správy)

13 odpovědí

Řeka Vltava

Dobrá lokalita v krásném prostředí. Malé město, vhodné pro život mladých rodin -
školy, školky, zájmové kroužky, atd. Vše blízko a v hezkém prostředí. Dobrá úprava
veřejných míst v centru, okolí náměstí a Malé Strany.Velmi pro-turisticky a pro-
podnikatelsky vedené město.

Čisté prostředí, kulturní památky,

Máme krásné prostředí, řeky, lesy.... Jen to musíme dobře "prodat"

dostatek pracovních příležitostí (Temelín) hezkou přírodu,

priroda, reka ,turistika

Přítomnost řeky v centru města (rekreace, sporty, lodní doprava, živočichové atd.).
Příjemná velikost města. Hodně aktivních organizací pro děti (MěDDM, Brontové,
Skauti, Judo, Kanoisti atd.). Množství hudebních těles (hlavně folkových).
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CO POVAŽUJETE ZA SLABOU STRÁNKU VLTAVOTÝNSKA? (v oblasti podnikání,
vzdělávání, infrastruktury, životního prostředí, kultury, cestovního ruchu,
občanských iniciativ, veřejné správy)

11 odpovědí

Investice směřují na podporu turistického ruchu, který je zde malý a nikdy nebude na
úrovni měst jako Bechyně nebo Hluboká. Pro turisty zde kromě řeky není žádné větší
lákadlo (krásné historické centrum, zámek, lázně atd.). Zbytečné investice do
splavnění Vltavy, návratnost velmi diskutabilní. Investice do průmyslových zón a
podnikání, do agroturistiky. Velmi málo investic, které by zlepšily život samotným
obyvatelům města. Chybí zařízení pro volnočasové využití, např. Bowling, kluziště,
krytý bazén, welness centrum. Dlouhodobě se naprosto opomíjí investice do zlepšení
života občanů na Hlineckém sídlišti, kde chybí podstatná část občanské vybavenosti.
Nechává se chátrat krásná a cenná budova - Obchodní dům U Straků - ten by pro
město mohl být důstojným sídlem radnice a úřadů s nádherným výhledem na řeku.
Neinvestuje se do výstavby startovacích bytů pro mladé. Město nenabízí stavební
pozemky pro jednotlivé investory. Hotelový areál Blanice má být zbourán, přestože by
se zde daly například zrekonstruovat startovací byty, zřídit úřady, komunitní centrum,
centrum sociálních služeb, poradenská centra a další prvky občanské vybavenosti
(kadeřnictví, pedikúra apod). Dlouhodobě je naprosto opomíjena vybavenost a služby,
potřebné pro občany, především na Hlineckém sídlišti.

Dopravní spojení do škol, práce, zdravotních zařízeních
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CO POVAŽUJETE ZA PŘÍLEŽITOST NA VLTAVOTÝNSKU? (v oblasti legislativní,
ekonomické, sociální, technologické, politické)

9 odpovědí

Dům U Straků - možnost získat cenný a zajímavý objekt, jako sídlo radnice a úřadů.
Hotelový areál Blanice - možnost koncepčně využít v rámci rozšíření služeb pro
občany a rekonstrukcí získat obecní byty, startovací byty pro mladé. Získat místo pro
setkávání komunity Hlinek. Komunitní centrum tam, kde žije místní komunita.

Budování cyklostezek

řeku Vltavu, více využít její potenciál, Temelín -

podpora soc.zarizeni

Řeka a blízkost velkých měst a JETE, které nabízejí práci.

rozvoj sociálních služeb, osvícenější vedení města a obcí

centra pro seniory, oprava komunikací, podpora mladých rodin

Rozvoj cestovního ruchu
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CO POVAŽUJETE ZA OHROŽENÍ NA VLTAVOTÝNSKU? (v oblasti legislativní,
ekonomické, sociální, technologické, politické)

11 odpovědí

Pirátskou stranu ve vedení měst a kraje

V oblasti sociální - stárnoucí populace, nedostatek příležitostí k bydlení pro mladé, tím
pádem v budoucnu nižší daňové příjmy a nižší obsazenost školek a škol.

Velké soustředění financí do obcí v okolí JETE Temelín.

Málo pracovních míst, nedostatek nové výstavby bydlení, malých obchůdků, atd

neatraktivni oblast diky elektrarne

Že bude rozvoj tak dlouho stagnovat, až se z Týna stane bezvýznamné zapomenuté
město.

nedostatek finančních prostředků na realizaci rozvojed

Vadí mi , že v domovech seniorů není kontrola nad užíváním léků seniory/mám
špatnou zkušenost/ a vůbec s tímto názorem nejsem sama.


